
Referat. GSM i Der Findes en Løsning d. 30/5 2021.

Sted: Karin
Ildvedvej 10, Vindelev
7300 Jelling

Klokken: 10:00 til 13:00
Deltagere ved mødet er: Henrik, Oscar, Niels, Karin, Steen, 
Christian.

- SINDSROBØNNEN-

1. Valg af ordstyre samt indsættelse af rygepauser for dette møde.
• Steen valgt som ordstyre og rygepause en gang i timen.
2. Valg af referent.
• Christian valgt som referent.
3. Godkendelse af referat.
• Ingen bemærkninger til referat fra sidste møde. Godkendt.
4. Kasseren beretter. (Henrik).

◦ Kontantbeholdning: 2862,50kr.
◦ Bankbeholdning: 8528,20 kr.
◦ Mobile Pay: 5615,00

• Henrik har betalt huslejen.
• Hvorledes med udgifter til ZOOM? Gruppen enige om, at de skrives ind i 

regnskabet. Vedrørende login til ZOOM, så sørger Henrik og Christian for at den 
ligger på hjemmesiden.

• Hvorledes med litteraturindkøb? Der er lidt tvivl omkring beholdningen, så Oscar og 
Steen laver en optælling på mødet i morgen.

5. Hvordan har gruppeånden det?
• Niels: Har det godt med at vi er startet med de fysiske møder. Er lidt bekymret over 

hvad der skeer med ”de andre” – altså de folk som vi ikke seer eller høre fra. Ellers 
er indtrykket at vi er en stærk og god gruppe som fungere godt.

• Henrik: Er glad for at have fundet denne gruppe! Har svært ved at komme til 
møderne mandag p.g.a. børnepasning. Vi skal sie til hvis der er brug for kasseren til
møderne. Har det lidt svært med sponseerne.

• Oscar: Har det rigtig godt og dejligt i gruppen jfr. det forløb der har været med hans 
sygdom. Har ikke de store bekymringer vedrørende de fraværende.

• Steen: Har altid været glad for gruppen og er det fortsat. F.eks. med hensyn til den 
gode opbakningen ved hans sidste tilbagefald. Ligeledes med hensyn til dødsfaldet 
i hans nærmeste familie siger han tak for støtten. Han ville ønske at gruppen var 
større – jfr. de fraværende.

• Karin: Er glad for gruppen men har også bekymringer omkring de fraværende. Hvor
er de bleven af? Hvor er Vissingsgade gruppen bleven af? Hun gør opmærksom 
på, at hun ikke har en sponsor.

• Christian: Meget glad for gruppen og er temmelig berørt over den fantastiske fejring
af hans runde fødselsdag. Er og lidt bekymret over ”de andre” som vi ikke seer så 
meget til. 

6. Åbne møder.
De åbne møder køre videre som før, og der er enighed om, at det er en fællessag 
med hensyn til oprydning og rengøring. Der har tidligere været klaget over at dette 



manglede, men Oscar har talt med kirken om det og derfra har der ikke været 
særlig krav eller kritik. 
Der er lidt tvivl omkring madordningen, om den skal genstartes eller om vi skal 
bruge ”take-away”. Man bliver enige om at ”take-away” ikke er en alternativ. Der 
etableres madhold fra næstkommende åbne møde og det tages op på næste 
forretningsmøde.

7. ZOOM-møder efter Corona (Carsten).
Der er ikke den store tilslutning til disse virtuelle møder, men det må vi acceptere 
da det er helt frivilligt om man vil deltage. ZOOM-møderne skal ikke nedlægges. De
er f.eks. velegnet hvis man il følge med/deltage og ikke er hjemme eller på ferie. Vi 
fortsætter med disse.

8. Diverse valg. 
Punktet fjernes fra GSM og behandles på forretningsmødet

9. Speaker og mødeleder:
Niels: der har været lidt polemik omkring det med kravene til den som skal speak, 
og i det hele taget om hvilke krav der er til vedkommende. F.eks. har det været et 
krav, at man skal mindst have taget 7. trin før man må speak. Skal det fastholdes?
I forbindelse med efterfølgende diskussion, om der bør være en form for ”elastik” 
eller om mødele der skal beslutte hvem der må speak, blev man til sidst enige om, 
at fastholde kravet om mindst 7. trin for speaker.
Med hensyn til mødeleder, så mangler vi nye kræfter og vi skal være bedre til at 
overholde kravet om 3 min. grænsen for indlæg.
Henrik: der bør nok være lidt ”elastik” m.h.t. 3 min. grænsen. Det er der generelt 
enighed om.
Steen: vi overholder de 3 min. og mødeleder bruger fornemmelsen hvis det skal 
ændres.
Det understreges, at den der arrangere speak er også mødeleder.

10.Kassere: 
Henrik valgt, og tager imod valget. Kassere valgt et år frem.

11.Dagsorden: (Steen, Oscar, Christian)
Der er en standard skabelon til dagsorden på vores hjemmeside. Den skal rettes til.
Christian ordner det og får den godkendt på næste GSM.

12.GSM fremover: (Steen)
Generel diskussion om hvem kan  deltage på GSM. Diskussionen drejede sig om 
sponsor kan/skal sig god for, at sponsee deltager, og på den anden side er alle 
velkommen.
Man bliver enige om formuleringen at ”alle er velkommen hvis de føler sig del af 
gruppen”.
Næste møde er den 29/8-2021 fra kl. 10:00 til kl. 13:00 hos Henrik, Skovvænget 6, 
7100 Vejle. Oscar og Christian sørger for mad /brød

13.Sindsrobønnen på mandagsmødet:
Oscar: mangler ”at holde hånd” under sindsrobønnen. Vi har masser af håndsprit, 
handsker, etc.
Der er generelt enighed men det er kun en anbefaling.
Steen: vi bør vente med dette til næste GSM

14.Eventuelt:
Niels: der er Skt. Hans komsammen den 23/6 ude ved Lennert. Kørsel og 
forplejning aftaler vi indbydes.

- SINDSROBØNNEN-


